
 

Brief CV 

*此表请提供中英翻译 

English Name Yongbin Yang 中文姓名 杨永斌 

 

Gender Male 
Title 

(Pro./Dr.) 

Professor/Ph D 

Supervisor 

Position 

（President…） 

Deputy director of 

department 
Country China 

University/Department School of Minerals Processing & Bioengineering, Central South University 

Personal Web Sites  

Research Area 
Agglomeration of metallurgical material and fuel，Extraction of rare metal and 

comprehensive utilization of resource 

Brief introduction of your research experience: 

 

1998.06-2001.07  A Teaching Assistant, Lecturer in Department of Ferrous Metallurgy, School of 

Minerals Processing & Bioengineering, Central South University, China, successively. 

2007.09-present  An Associated Professor, Professor，Ph D Supervisor in Department of Ferrous 

Metallurgy, School of Minerals Processing & Bioengineering, Central South University 

(2016.09-present): Department of Ferrous Metallurgy, School of Minerals Processing & 

Bioengineering, Central South University, China, successively. 

2015.04-2016.04  A Visiting Professor in Department of Material Science And Engineering, Michigan 

Technological University, USA 

 

 

 

 

 

 



简历 

 

姓名 杨永斌 中文姓名 杨永斌 

 

性别 男 职称 教授/博士生导师 

职务 副系主任 国籍 中国 

单位 中南大学资源加工与生物工程学院 

个人网页  

研究领域 
铁矿石造块与直接还原，型焦型煤，难处理金银矿的高效分离现提取与资源

综合利用 

研究经历: 

 

1998.06-2007.09：中南大学资源加工与生物工程学院钢铁冶金系，助教，讲师 

2007.09-现在：  中南大学资源加工与生物工程学院钢铁冶金系，副教授、教授、博士生导师 

2015.04-2016.04：美国密歇根理工大学材料科学与工程系，访问学者 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


